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1. Wie bepaalt de prioriteit als het gaat om de uitvoering?

antwoord De prioriteit is onderwerp van gesprek tussen de zeven Westfriese gemeenten. We 
bepalen dit gezamenlijk. Belangrijk hierbij is wel dat we ook de samenwerkingspartner 
hierbij betrekken. Immers Energieneutraal realiseren we samen met onze inwoners, 
ondernemers en samenwerkingspartners.

2. Als het gaat om warmtenetten gevoed door geothermie, zijn we dan volledig afhankelijk 
van de initiatieven van ECW of zoekt u voor bijv grote woonwijken ook contact met 
bouwondernemers voor meedenken en investeren? (pag. 5 en 55)

Antwoord Het programma nieuwe energie is bedoeld om te onderzoeken welke nieuwe vormen 
van energie mogelijk zijn in Westfriesland. Hier valt ook geothermie onder. Mits 
hiervoor middelen beschikbaar komen geven we uitvoering aan dit onderzoek. Dit 
onderzoek doen we onafhankelijk, dus los van ECW. We kunnen ECW wel om advies 
vragen. Zij hebben immers ervaring op dit gebied in ons gebied. Daarnaast onderzoekt 
de gemeente Hoorn ook de mogelijkheden van geothermie als alternatief voor aardgas. 
Hierbij zoeken ze vooral de samenwerking op met HVC.
 

3. In sommige gevallen is de dakconstructie niet sterk genoeg voor zonnepanelen en hier 
liggen innovatiekansen zo lezen wij op pag. 39. Kunt u voorbeelden noemen van 
innovatiekansen specifiek op dit gebied?

Antwoord We denken hierbij aan innovaties op het gebied van lichtere zonnepanelen. Ook kunnen 
er innovaties zijn op het gebied van de bevestiging van de zonnepanelen op het dak. Er 
zijn innovaties denkbaar die minder zwaar zijn voor het dak.



4. Valt een daksterkteberekening of dakscan onder de SDE regeling? (Subsidieregeling 
stimulering duurzame energieproductie)

Antwoord Nee, helaas valt dit niet onder de SDE-subsidie. 

5. Verwacht u dat windmolens-zonder-wieken 'on site' een kansrijke energietechniek kan 
worden? (Het is nog niet opgenomen in de paragraaf Erf van de Toekomst pag 68)

Antwoord Mocht in de toekomst blijken dat hier een gezonde businesscase voor op te stellen is, 
dan biedt dat zeker mogelijkheden. We moeten dit dan wel ruimte geven in ons beleid. 


